
                                                                 Protokół z XXX sesji
        Rady Miejskiej w Rynie 

                                                       z dnia 29 kwietnia  2009 roku                                           

Obrady odbywały się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Ryn w godz.15,00 do 17,20.

W obradach uczestniczyli:
- Radni Rady Miejskiej
- Burmistrz Miasta i Gminy Ryn – Józef Karpiński
- Sekretarz Gminy – Barbara Kowalska
- Skarbnik Gminy  -  Irena Olszewska
- Kierownicy jednostek podległych
- Mieszkańcy Miasta i Gminy.

Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z  sesji: w dniu : 25.03.2009r.; 02.04.2009r. 
4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  w  okresie 
    między  sesjami.
5. Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między sesjami.
6.  Informacja o nowych aktach prawnych.
7. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania Radnych.
8. Odpowiedzi na wnioski, zapytania i interpelacje.
9. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta i Gminy Ryn za 2008 rok :

1/ wystąpienie Burmistrza MiG
2/ opinia Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu                                           
3/ opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wykonaniu budżetu
4/ rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu, dyskusja

            5/ wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla  Burmistrza MiG   
            6/ opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną  
               wniosku w sprawie absolutorium

7/ głosowanie nad wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium.
10. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu użytkowego nr 7  w budynku  
      mieszkalnym przy Pl. Wolności 5 w Rynie.                                      
11. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości nr 157/1
      w Szymonce.                                                                                                       
12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do Lokalnej Organizacji Turystycznej  w Giżycku. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miejskiej w Rynie.
14. Podjęcie  uchwały w sprawie zmiany budżetu MiG na 2009 r.
15. Rozpatrzenie skarg na  działalność Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 
16. Sprawy rożne.                                                                                                                  
17. Zamknięcie posiedzenia.
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Ad.1 Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia obrad XXX sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Jarosław Guz. 

Przewodniczący,  na  podstawie  listy  obecności,  stwierdził  prawomocność  obrad.  W  trakcie 
stwierdzenia prawomocności w sesji uczestniczyło 13 radnych ( nieobecny radny:Z. Olszewski).

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu.

Rada Miejska minutą ciszy uczciła śmierć:
Pana Romana Parcińskiego, Radnego,Przewodniczącego Rady w latach 2002-2006 
Pana Wiesława Listosza długoletniego pracownika administracji publicznej.

Pan  J.  Karpiński  –  Burmistrz  MiG  złożył  gratulacje  Panu  Michałowi  Suchorowiec  za  zdobycie 
Mistrzostwa Polski w zapasach.
Do gratulacji przyłączył się Pan J. Guz – Przewodniczący Rady.

Ad.2 Przyjęcie porządku obrad.

Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG wniósł o zdjęcie z porządku obrad punktu: „ 13. Podjęcie uchwały 
w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miejskiej w Rynie.” Wyjaśnił,  że w okresie trzech 
miesięcy od podjęcia uchwały musiałyby się odbyć wybory. Termin ten wypadłby na przełomie lipca i 
sierpnia. A okres wakacji nie jest dobrym terminem na przeprowadzanie wyborów.

Rada jednogłośnie przyjęła powyższy wniosek.
Rada jednogłośnie, w obecności 13 radnych, przyjęła porządek obrad z wyżej przyjętą zmianą.

Ad.3 Przyjęcie protokołu z  sesji: w dniu : 25.03.2009r.; 02.04.2009r. 

Uwag do protokółów nie zgłoszono.
Protokół z  sesji: w dniu  25.03.2009r. został przyjęty jednogłośnie, w obecności 13 radnych.
Protokół z sesji: w dniu 02.04.2009r. został przyjęty większością głosów, przy 1 głosie 
wstrzymującym się.

Ad.4 Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych 
         w okresie  między  sesjami.

Pan J. Guz – Przewodniczący Rady przedstawił  treść pisma Pani B. Ściepuro, w którym wyraża 
pozytywną opinię o Panu J.Jankowskim - kierowcy busa dowożącego dzieci  niepełnosprawne do 
szkoły.

Ad. 5 Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między  
          sesjami – sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu.

Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG:
1.Odczytał odpowiedź Poczty Polskiej w sprawie uruchomienia punktu pocztowego w Sterławkach  
   Wielkich ( w związku z wnioskiem Pana A.Jarmołowicza ).
2. Poinformował o konieczności aneksowania inwestycji wodno-kanalizacyjnej i przesunięciu terminu 
    złożenia wniosku.
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2. Na terenie miasta wykonywane jest dodatkowe zasilanie energetyczne.
3. W Olsztynie odbyło się spotkanie w sprawie modernizacji regionalnego systemu informacji 
     turystycznej. Ryński Punkt Informacji Turystycznej ma szansę  pozyskać środki.
4. Szkoły otrzymały nagrody finansowe za propagowanie wiedzy o ekologii.
5. Odbyła się narada w sprawie przebudowy Pl. Wolności.
6. Odbyła się konferencja dotycząca krajowej sieci obszarów wiejskich. 
7. W dniach 6-7 mają br. w Ławkach, Głąbowie, Rynie odbędą się konsultacje społeczne dotyczące
    przebiegu drogi krajowej nr 16.

Ad.6  Informacja o nowych aktach prawnych.

Informację przedstawiła Pani B.Kowalska – Sekretarz  Gminy:
1/ Wprowadzono (19 marca br.)  nowelizację ustawy o systemie oświaty. która wprowadza zmiany:

- od 1.09.2012 r. obowiązek szkolny dla sześciolatków,
- od września br. szkoły i przedszkola nie będą mogły odmówić przyjęcia dziecka pięcioletniego 

do „zerówki”,
- w terminie do 31 października  burmistrz  przedstawi radzie gminy informacje o stanie 

realizacji zadań oświatowych przez szkoły, dla których jest organem prowadzącym -  za 
poprzedni rok szkolny 

- samorząd uchwałą rady będzie mógł przekazać szkołę lub inną placówkę osobom fizycznym 
jeśli uczy się w niej mniej niż 70 uczniów. Pracownicy tej placówki oraz działające w niej 
związki zawodowe muszą być poinformowani o planowanych zmianach na 6 miesięcy 
wcześniej. Wymagana będzie pozytywna opinia kuratorium oświaty.

- zmniejszenie liczebności komisji konkursowej przy wyborze dyrektora szkoły. Opinia kuratora 
wymagana będzie w odniesieniu do kandydata na dyrektora niebędącego nauczycielem 
oraz przy natychmiastowym zwolnieniu dyrektora.

- szkoły będą miały obowiązek instalowania i aktualizowania programów chroniących uczniów 
przed treściami niepożądanymi. 

- arkusze organizacyjne szkół zatwierdza burmistrz bez kuratorium.

2/ Rozporządzeniem Rady Ministrów z 31 marca br. w sprawie udzielania niektórych ulg w spłacie 
zobowiązań podatkowych stanowiących pomoc publiczną na rozwój małych i średnich 
przedsiębiorstw określono szczegółowe warunki udzielania pomocy w zakresie prowadzonych 
inwestycji, usług doradczych oraz udziału w wystawach i targach. Warunkiem udzielenia pomocy jest 
wniosek złożony przed rozpoczęciem prac nad inwestycją. Pomoc nie może przekroczyć 50 % 
wydatków kwalifikujących się do objęcia pomocą w zależności od wielkości firmy i sektora, w jakim 
działa przedsiębiorca.

Ad.7 Wolne wnioski, interpelacje i zapytania Radnych.

Pani A. Szymanek przedstawiła wnioski Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i 
Zdrowia z posiedzenia komisji w dniu 23.04.09r.:

1/ o zakup telefonu do świetlicy socjoterapeutycznej w Rynie
2/ o naprawę dachu na budynku świetlicy socjoterapeutycznej.

Pan J.  Karpiński  –  Burmistrz  wyjaśnił,  że dach na budynku  świetlicy  był  naprawiany.  W kwestii 
telefonu podejmowane są działania o doprowadzenie telefonu stacjonarnego. W przyszłym tygodniu 
ma przyjechać przedstawiciel telekomunikacji.

Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  wniosek  o  zakup  telefonu  do  świetlicy 
socjoterapeutycznej w Rynie. 
W wyniku głosowania wniosek został przyjęty jednogłośnie, w obecności 13 radnych.
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Przewodniczący  Rady poddał  pod głosowanie  wniosek   o naprawę dachu na budynku świetlicy 
socjoterapeutycznej.
W wyniku głosowania wniosek został przyjęty jednogłośnie, w obecności 13 radnych.

Pan R. Norko zapytał, czy osoba zajmująca się żwirowaniem dróg będzie informowała  sołtysa o 
terminie  żwirowania.

Pan J. Karpiński- Burmistrz – odpowiedział, że miała informować sołtysów.

Pan M. Górski zwrócił uwagę na to, że  inwestycja przy ul. Jaśminowej została zakończona. Jednak 
droga którą uszkodzono w trakcie jej trwania, nie została naprawiona.

Pan J. Karpiński- Burmistrz – odpowiedział,  że dopóki wykonawca nie naprawi drogi, nie otrzyma 
zwrotu kaucji gwarancyjnej.

Ad.8 Odpowiedzi na wnioski, zapytania i interpelacje – odpowiedzi udzielono  w pkt. 7

Ad.9 Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta i Gminy Ryn za 2008 rok :
          - sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokółu

1/ wystąpienie Burmistrza MiG

Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – poinformował, że
- plan dochodów po dokonanych zmianach wyniósł 17 203 728,60 zł ; wykonanie 17 302 515,75 zł 
- plan wydatków  po dokonanych zmianach wynosi 16 730 237,60 zł : wykonanie  14 970 289,94 zł
Stwierdził,  że we  wszystkich  działach wykonanie  sięga niemal  100%. W wydatkach ,  w żadnym 
dziale nie zabrakło środków. Burmistrz podkreślił, że wszystkie zmiany budżetu były dokonywane za 
zgodą Rady Miejskiej.

2/ opinia Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu                                           

Opinię przedstawił Pan M. Szczebiot – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – opinia stanowi 
załącznik nr 4 do niniejszego protokółu.

3/ opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wykonaniu budżetu

Opinię przedstawiła Pani I. Olszewska – Skarbnik Gminy -  opinia stanowi załącznik nr 5 do 
niniejszego protokółu.

4/ rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu, dyskusja
       
Pan  S.  Dąbrowski  -  Przewodniczący  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego,  Finansów,  Rolnictwa  i 
Turystyki przypomniał, że komisja opiniowała w trakcie roku zmiany budżetu. Dodał, że budżet był 
realizowany legalnie. Za jego realizacją kryje się ogromna praca wykonana przez Pana Burmistrza, 
pracowników urzędu, jednostki gminne. Stwierdził, że jego zdaniem gmina jest dobrze przygotowana
do  wykonywania  zadań  inwestycyjnych.  Pan  S.  Dąbrowski  oznajmił,  że  będzie  głosował  za 
udzieleniem absolutorium.
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           5/ wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla  Burmistrza MiG   
        
Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla  Burmistrza MiG przedstawił Pan 
M. Szczebiot – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – wniosek stanowi załącznik nr 6 do niniejszego  
protokółu.  
        

           6/ opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną  
               wniosku w sprawie absolutorium

Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną  wniosku w 
sprawie absolutorium przedstawił Pan J. Guz – Przewodniczący Rady - opinia stanowi załącznik nr 7 
do niniejszego protokółu.

7/ głosowanie nad wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium

Po zapoznaniu się z opiniami:
1/ Komisji Rewizyjnej – w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2008 rok,
2/ Regionalnej Izby Obrachunkowej – o przedłożonym przez Burmistrza MiG sprawozdaniu 
    za 2008r. z wykonania budżetu,
po rozpatrzeniu sprawozdania z wykonania budżetu za 2008 rok, po zapoznaniu się
z wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi MiG Ryn, 
a  także  opinią  RIO  w sprawie  wniosku  Komisji  Rewizyjnej,  po  przegłosowaniu  wniosku 
Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium :
Rada Miejska w Rynie, w obecności 13 radnych, w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła 
uchwałę w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Ryn (ustawowy 
skład rady – 15 radnych).
Uchwała Nr XXX/278/09 – stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokółu.

Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – podziękował Radzie Miejskiej za udzielnie absolutorium, które 
jest podsumowaniem pracy nie tylko Burmistrza, ale również całego urzędu.

Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu użytkowego nr 7
           w budynku  mieszkalnym przy Pl. Wolności 5 w Rynie.                                      

Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG.

Pan  S.  Dąbrowski  -  Przewodniczący  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego,  Finansów,  Rolnictwa  i 
Turystyki poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie   projekt  uchwały  w  sprawie  przeznaczenia  do 
sprzedaży lokalu użytkowego nr 7 w budynku  mieszkalnym przy Pl. Wolności 5 w Rynie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie w obecności 
13 radnych.
Uchwała Nr XXX/279/09 – stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokółu.

                                           
     Protokół z XXX sesji  Rady Miejskiej w Rynie  z dnia 29 kwietnia  2009 roku                                                             5   



Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości nr 157/1
           w Szymonce.                                                                                                       

Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG.

Pan  S.  Dąbrowski  -  Przewodniczący  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego,  Finansów,  Rolnictwa  i 
Turystyki poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie   projekt  uchwały  w  sprawie  przeznaczenia  do 
sprzedaży nieruchomości nr 157/1 w Szymonce. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie w obecności 
13 radnych.
Uchwała Nr XXX/280/09 – stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokółu.

Ad.12 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do Lokalnej Organizacji Turystycznej  
           w Giżycku.                                                                                                            

Pan J.  Karpiński  – Burmistrz MiG poprosił  Pana K.  Skrzypczyka – wiceprezesa LOT Mazury  o 
informacje na temat działalności stowarzyszenia.

Pan K. Skrzypczyk – wiceprezes Lokalnej Organizacji Turystycznej – poinformował, że 18 lutego br. 
odbyło się zebranie założycielskie stowarzyszenia. Stowarzyszenie zostało zarejestrowane w Sądzie 
Okręgowym w Olsztynie 1 kwietnia br. 
Władze LOT:
Prezes  Zarządu   –  Rafał  Ciechanowicz  (  prowadzi  działalność  gospodarczą  Firma FolioActiv  w 
Giżycku) ; 
Wiceprezes Zarządu – Krzysztof Skrzypczak ( dyrektor Wioski Turystycznej Wilkasy);
Skarbnik – Beata Bulkowska ( właściciel biura BETA w Giżycku); 
Członek Zarządu – Robert Kempa ( dyrektor Centrum Promocji i Informacji Turystycznej w Giżycku:
Członek Zarządu – Mariusz Piotrowski ( właściciel Wydawnictwa Mazurskiego w Giżycku )
Komisja Rewizyjna:
Przewodniczący – Mirosław Drzażdżewski ( wicestarosta Giżycki )
Sekretarz – Wojciech Caban ( dyrektor MOSW w Giżycku)
Członek – Adam Kowalski ( właściciel firmy QRS Mazury )

Pan K. Skrzypczyk poinformował, że najważniejszymi celami LOT jest wzrost znaczenia turystyki w 
gospodarce  i  rozwoju  regionu;  budowa  wizerunku  regionu  jako  miejsca  atrakcyjnego 
turystycznie;utworzenie  wyspecjalizowanej  jednostki  organizacyjnej  odpowiedzialnej  za  realizację 
regionalnej,  ponadlokalnej  polityki  promocji  i  rozwoju  turystyki.  integracja  środowisk  samorządu 
terytorialnego, gospodarczego i zawodowego, osób prawnych i osób fizycznych zainteresowanych 
rozwojem  turystyki;rozwój  oferty  turystycznej;popularyzowanie  i  rozwijanie  turystyki;wspieranie 
działań  na  rzecz  ochrony  środowiska  i  zrównoważonego  rozwoju  regionu;promocja  inwestycji  z 
zakresie turystyki; składka członkowska w wysokości 100 zł rocznie dla każdego członka LOT.

Pan R. Norko zauważył, że skład zarządu stanowi lobby z Giżycka.

Pan K. Skrzypczyk odpowiedział, że rady gmin Giżycka, Miłek, Kruklanek nie podjęły jeszcze uchwał 
o przystąpieniu do stowarzyszenia. Kiedy to zrobią, zostanie zwołane walne i członkowie zostaną 
zaproszeni do współpracy.

                                           
     Protokół z XXX sesji  Rady Miejskiej w Rynie  z dnia 29 kwietnia  2009 roku                                                             6   



Pani A. Jucewicz zauważyła, że gmina należała już do organizacji, której zadaniem było promowanie 
Rynu. Jednak ta promocja  nie była widoczna.

Pan M. Szczebiot podkreślił, że przed podjęciem uchwały o przystąpieniu do stowarzyszenia Rada 
powinna zapoznać się ze statutem.

Pan K. Skrzypczyk podkreślił, że stowarzyszenie i tak będzie funkcjonowało bez względu na to, czy 
gminy się w nim znajdą.

Pan  M.  Podskalny  stwierdził,  że  poprzednio  gmina  płaciła  rocznie  około  10  000  zł  składki 
członkowskiej.  Obecnie składka ta wynosi 100 zł. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie przystąpienia do Lokalnej 
Organizacji Turystycznej w Giżycku.                                          

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały opowiedziało się 5 radnych; 
przeciw- 6 radnych;2 radnych wstrzymało się od głosu.
Wobec powyższego uchwała nie została podjęta.

Ad.13 Podjęcie uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miejskiej w Rynie
– projekt zdjęty z porządku obrad.

Ad.14 Podjęcie  uchwały w sprawie zmiany budżetu MiG na 2009 r.

Pani I. Olszewska – Skarbnik Gminy przedstawiła proponowane zmiany budżetu.

Pan  S.  Dąbrowski  -  Przewodniczący  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego,  Finansów,  Rolnictwa  i 
Turystyki poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu MiG na 
2009 r. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie w obecności 
13 radnych.
Uchwała Nr XXX/281/09 – stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokółu.

Ad.15 Rozpatrzenie skarg na  działalność Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

1/ Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan M. Szczebiot - odczytał uzasadnienie Komisji Rewizyjnej 
zawarte  w  projekcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  (  Pani  Barbary  Kociukiewicz)   na 
działalność  Kierownika  Miejsko  -Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej.  Komisja  uznała  za 
zasadną skargę Pani B. Kociukiewicz.

Pan S. Dąbrowski stwierdził,  że słusznie komisja uznała skargę za zasadną ponieważ nie można 
odmówić przyjęcia podania od petenta.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na  
na działalność Kierownika Miejsko -Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.  (  Uznania skargi  za 
zasadną ).
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta większością głosów 
( za podjęciem uchwały opowiedziało się 12 radnych; przeciw – nie było; 1 radny wstrzymał 
się od głosu)
Uchwała Nr XXX/282/09 – stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokółu.
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2) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan M. Szczebiot - odczytał uzasadnienie Komisji Rewizyjnej 
zawarte w projekcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi ( Pani Barbary Frydrycy)  na działalność 
Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. Komisja uznała za bezzasadną skargę Pani B. 
Frydrycy.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na  
na działalność Miejsko -Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. ( Uznania skargi za bezzasadną ).
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta większością głosów 
(  za  podjęciem  uchwały  opowiedziało  się  11  radnych;  przeciw  –  nie  było;  2  radnych 
wstrzymało się od głosu)
Uchwała Nr XXX/283/09 – stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokółu.

Ad.16  Sprawy rożne – nie poruszano. 

Ad.17 Zamknięcie posiedzenia.

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  zamknął  XXX  sesję  Rady 
Miejskiej w Rynie.
 

Protokółowała:                                                                    Przewodniczący Rady Miejskiej
Bożena Dybała
                                                                                                        Jarosław Guz
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